
Zápis z členské schůze Českého svazu chovatelů velšských koní, z.s. 2025 

Sídlo spolku: U Hřebčince 479, 397 01 Písek 

Doba zasedání: 22. 3. 2025 od 10:00  

Místo zasedání: Restaurace a penzion Zděná bouda, Hradečnice 633/1, 500 09 Hradec Králové  

Svolavatel: předsednictvo ČSCHVK 

Způsob svolání: pozvánka zaslaná e-mailem na kontaktní adresy členů ČSCHVK 

Zahájení a seznámení s průběhem členské schůze 

Průběh členské schůze se řídil programem na zaslané pozvánce  

Zasedání členské schůze zahájila předsedkyně Denisa Pačanová v 10:09. Přivítala hosty, pana 
Blahoslava Políčka, tajemníka ASCHK ČR a paní Elišku Rodovou, ekonomku a účetní ASCHK ČR .  Dalšími 
přítomnými byli pan Pavel Blažek a paní Petra Blažková.  

Ověření usnášeníschopnos� – usnášeníschopnost členské schůze.  

Předsedající Denisa Pačanová ověřila, zda je členská schůze schopna se usnášet. Prezenční lis�nu ověřil 

člen předsednictva Petr Radkovič a členka Kontrolní komise Kateřina Červená.  Dle prezenční lis�ny 

členská schůze není usnášeníschopná, je přítomno 23 členů a 19 plných mocí ze 103 hlasů. Na základě 

Stanov spolku., Článek V. - Členská schůze, odstavec 5. bylo svoláno do jedné hodiny od předchozího 

zasedání mimořádné zasedání členské schůze, které bude usnášeníschopné bez ohledu na počet 

přítomných členů.  

Schůze chovatelů účastnících se Šlech�telského programu velšských koní.  

Předsedající D. Pačanová zahájila schůzi chovatelů účastnících se Šlech�telského programu velšských 
koní. 

Předala slovo Janě Prouzové, kterou navrhla jako předsedající schůze a která byla také pověřena 

vyhotovením zápisu. Jako ověřovatelé byly navrženy Ing. Lenka Dušková a Ing. Kateřina Doušová. Nikdo 

z přítomných nebyl pro�. 

 

Jana Prouzová seznámila přítomné se způsobem hlasování při volbě členů Rady Plemenné knihy. Dále 

oznámila přítomným, že průběh Členské schůze je nahráván. Nikdo z  přítomných nebyl pro�. 

 

Lenka Dušková seznámila přítomné s  �m, že pan Pavel Blažek podal na ČSCHVK žalobu o určení 

neplatnos� vyloučení člena ze spolku. Žaloba byla doručena 15. 3. 2025 a spolek má 10 dní na odpověď. 

Vysvětlila postup-bylo kontaktováno několik právníků. Nakonec svaz využil nabídky ASCHK, která svazu 

poskytla služby své advokátní kanceláře. Vzhledem k probíhajícímu právnímu procesu není možné na 

této členské schůzi probírat náležitos� kolem s�žnos� pana Pavla Blažka. Právní zástupkyně 

doporučuje, aby Předsednictvo vzešlé z voleb svolalo mimořádnou členskou schůzi, kde se toto bude 

řešit. 

 



Zpráva RPK o činnos� a výsledky šlech�telského programu. 

Ing. Lenka Dušková informovala o chovatelské činnos�  a ak�vitách RPK. Kompletní zpráva a výsledky 

Šlech�telského programu je zveřejněna na webu ČSCHVK v  sekci Dokumenty.  

Dále p. Dušková vysvětlila, že podporu z Akceleračního programu může čerpat každý chovatel, který 

splnil podmínky čerpání dotace. Tato dotace není podmíněna členstvím ve svazu, a dokonce ani 

členstvím v ASCHK. 

Jana Prouzová uvedla na pravou míru nepravdivé informace o neoprávněné manipulaci 

s inseminačními dávkami v majetku svazu. Vysvětlila způsob objednání a vydání dávek, předložila 

faktury od Českomoravské společnos� chovatelů v Hradištku, kde jsou dávky ulo ženy.  

Dotaz paní Ka�ové na odebírání dávek soukromých plemenných hřebců – nutno se informovat přímo 

v odběrných centrech, případně oslovit zemské hřebčince. 

Vyhlášení výsledků Pohárů majitelů a chovatelů, nejúspěšnějšího koně roku, ocenění nejlepšího 

mladého hřebce a klisny českého chovu za rok 2024. 

O. Bláha seznámil členskou schůzi s výsledky Pohárů a předal upomínkové předměty.  Kompletní 

výsledky jsou zveřejněny na webu ČSCHVK. Pan R. Žimulák nedodal správné výsledky z výstavy 

v Olomouci, výsledky budou doplněny a umístěny na web svazu. 

Pan Políček krátce zhodno�l pozici svazu v rámci ASCHK – ČSCHVK je druhý největší svaz, kvitoval 

ak�vitu členů, jejich ambice stát se posuzovateli, hodno�teli.  Zmínil finanční podporu, kterou ASCHK 

svazu poskytuje – podpora odbornému svazu, slevy na zápisy zvířat, dotace na vedení plemenné knihy, 

finance na národní šampionát. Pochválil Radu PK za práci na Šlech�telském programu. Paní Eliška 

Rodová seznámila přítomné s objemem podpor chovatelům velšů v rámci Akceleračního programu. 

Paní Barbora Masopustová vznesla dotaz, jakým způsobem byli vybráni hřebci, jejichž sperma je 

uchováno v majetku svazu. Ondřej Bláha vysvětlil, že nabídl hřebce Ysselvliedts New Yersey, kterého 

měl zapůjčeného, protože disponuje jedinečným gene�ckým původem, který v ČR není, byl prověřený 

v zahraničním chovu.  

Na dotaz paní Masopustové, jestli by bylo možné pro chov v ČR uchovat starší, ve sportu prověřené 

hřebce, odpověděla Lenka Dušková. Navrhuje zveřejnit na stránkách svazu výzvu pro chovatele, aby se 

přihlásili jednak s návrhem, o jaké hřebce by byl zájem nebo případně i s nabídkou konkrétních hřebců 

na uchování. Anna v. Vuurenová vysvětlila, že inseminační dávky hřebce Hilin Harold dostal svaz darem 

od ERC Mně�ce.  

Pan Políček doporučil ohledně odběru a uchovávání domluvu se zemskými hřebčinci. 

Tím byla zakončena schůze chovatelů účastnících se šlech�telského programu velšských koní. 

Mimořádné zasedání Členské schůze ČSCHVK 2025 

V 11:09 bylo zahájeno mimořádné zasedání Členské schůze, které je dle Stanov usnášeníschopné.  Je 

přítomno 23 členů a 19 plných mocí. 

 

 

 



Volba předsedajícího schůze 

Paní Denisa Pačanová navrhla jako předsedajícího schůze paní Janu Prouzovou. 

Pro           23 přítomných a 19 plných mocí. 

Pro�          0 

Zdržel se   0 

 
Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, volba skrutátorů pro ČS  
Do funkce zapisovatele byla navržena Jana Prouzová. 
Pro           23 přítomných a 19 plných mocí. 

Pro�          0 

Zdržel se   0 

 

Do funkce ověřovatelů zápisu byly navrženy Lenka Dušková a Kateřina Doušová.  
Pro           23 přítomných a 19 plných mocí. 

Pro�          0 

Zdržel se   0 

 

Do funkce skrutátorů byli navrženi Ondřej Bláha a Anna Prouzová 

Pro           23 přítomných a 19 plných mocí. 

Pro�          0 

Zdržel se   0 

 

Volba členů Rady plemenné knihy 

Lenka Dušková poděkovala stávajícím členům rady za spolupráci. Informovala, že na webu jsou 

zveřejněna usnesení a zpráva o činnos� rady za uplynulé období. 

Jana Prouzová informovala ČS, že v Radě PK pokračuje ještě jeden rok Anna V. Vuurenová, funkční 

období končí Radce Šestákové, která nechce pokračovat. Ondřej Bláha, Markéta Píšová a Lenka 

Dušková chtějí pokračovat v  dalším období. Zájem o práci v Radě PK projevila paní Vladimíra Casková. 

Ze Členské schůze jiný návrh nevzešel.  

Při volbě členů RPK mohou hlasovat jen členové, kteří vlastní koně zapsaného v  české PK a sami jsou 

vedeni v rejstříku chovatelů. 

Hlasování: 

1. Bc. Ondřej Bláha 

Pro     17 přítomných a 17 plných mocí 

Pro�   0 

Zdrželi se 6 přítomných a 2 plné moci 

2. Ing. Lenka Dušková 

Pro     18 přítomných a 17 plných mocí 

Pro�   1 přítomný a 2 plné moci 

Zdrželi se 4 přítomní 

3. Mgr. Ing. Markéta Píšová, Ph.D. 

Pro     17 přítomných a 16 plných mocí 

Pro�   0 

Zdrželi se 6 přítomných a 3 plné moci 



4. Ing. et Bc. Vladimíra Casková  

Pro     17 přítomných a 17 plných mocí 

Pro�   0 

Zdrželi se 6 přítomných a 2 plné moci 

Do Rady Plemenné knihy byli zvoleni Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Vladimíra Casková a Markéta 

Píšová. 

 
Zpráva Kontrolní komise 
Zprávu Kontrolní komise přednesla Kateřina Červená. Zkonstatovala, že komise neshledala žádné 

účetní nedostatky, dokumentace je vedena pečlivě. Vyúčtování proběhlých akcí je zveřejněno na 

stránkách svazu. Dále komise hodno�la činnost Předsednictva. Schůze Předsednictva jsou pravidelné 

s dostatečnou účas� členů. Zápisy jsou zveřejněny na webu. Je vidět snaha vyjít členům a chovatelům 

maximálně vstříc. 

Plán akcí na rok 2025 

Ondřej Bláha přednesl plán akcí na rok 2025. 

Hospodaření 2024 a návrh rozpočtu 2025 – projednání a schvalování 
Jana Prouzová seznámila Členskou schůzi s výsledkem hospodaření za rok 2024. Dále přednesla návrh 

rozpočtu na rok 2025. Kateřina Doušová navrhuje navýšit částku na podporu výstav o 10 000,- na 

konečných 60 000,-. 

Hlasování o navýšení částky na podporu výstav: 

Pro          23 přítomných a 19 plných mocí 

Pro�         0 

Zdrželi se 0 

Schvalování rozpočtu na rok 2025 

Pro          23 přítomných a 19 plných mocí 

Pro�         0 

Zdrželi se 0 

Volba členů Předsednictva ČSCHVK a Kontrolní komise 
 
V práci v Předsednictvu pokračují ještě jeden rok Lenka Dušková a Kateřina Doušová. Mandát končí 
Janě Prouzové, Ladislavu Procházkovi, Petru Radkovičovi, kteří znovu kandidují a Denise Pačanové, 
která již nechce pokračovat. Další kandidát se již nepřihlásil. 
 
Hlasování: 
 

1. Ladislav Procházka 
Pro          17 přítomných a 18 plných mocí 

Pro�         1 přítomný 

Zdrželi se 5 přítomných a 1 plná moc 

 

2. Petr Radkovič, Dis. 

Pro          17 přítomných a 15 plných mocí 

Pro�         0 

Zdrželi se 6 přítomných a 4 plné moci 



 

3. Jana Prouzová 

Pro          20 přítomných a 18 plných mocí 

Pro�         1 přítomný 

Zdrželi se 2 přítomní a 1 plná moc 

 

Do Předsednictva byli zvoleni Ladislav Procházka, Petr Radkovič a Jana Prouzová.   

Předsednictvo bude v roce 2025 jednat ve složení Ladislav Procházka, Petr Radkovič , Jana Prouzová, 

Lenka Dušková a Kateřina Doušová.  

V Kontrolní komisi končí paní Vladimíra Casková. Kateřina Červená a Rudolf Žimulák pokračují ještě do 

roku 2026. Do Kontrolní komise kandiduje paní Lucie Wawrzyczková.  

Hlasování: 

1. Lucie Wawrzyczková 

Pro          17 přítomných a 18 plných mocí 

Pro�         1 přítomný 

Zdrželi se 5 přítomných a 1 plná moc 

Do Kontrolní komise byla zvolena paní Lucie Wawrzyczková.  

Volba delegátů na Valnou hromadu ASCHK ČR, z.s. konanou 6.5.2025 

Na Valnou hromadu byli navrženi �to delegá�: Ladislav Procházka, Jana Prouzová, Lenka Dušková, Petr 

Radkovič, Kateřina Doušová  a Ondřej Bláha. Jako náhradníci byli navrženy Anna Prouzová, Kateřina 

Červená a Anna van Vuurenová. 

Hlasování pro delegáty a náhradníky:  

              Pro              23 přítomných a 19 plných mocí 

              Pro�             0 

              Zdrželo se    0 

 




